
Jaarverslag ChristenUnie De Bilt 2024 

 

Voor de fractie en het bestuur van de ChristenUnie De Bilt stond 2024 hoofdzakelijk in het teken 

van: 

1. Overdracht raadslidmaatschap Connie Brouwer aan Falco Jansen 

2. De komst van commissielid Matthias Nagel 

3. Campagne voor de Europese verkiezingen 

4. Het gebruikelijke gemeenteraadswerk en de volksvertegenwoordigende activiteiten 

 

Onderstaand wordt hier nader op ingegaan. 

 

Ad. 1. Overdracht raadslidmaatschap Connie Brouwer aan Falco Jansen 

Medio februari 2024 gaf ons toenmalige raadslid Connie Brouwer aan om gezondheidsredenen 

tijdelijk terug te treden. Gelukkig was Falco Jansen, destijds commissielid, bereid tijdelijk het 

raadslidmaatschap over te nemen. In september liet Connie Brouwer weten dat het haar wens was 

definitief te stoppen als raadslid en het stokje te willen overdragen. Falco gaf daarop aan open te 

staan om het raadslidmaatschap definitief over te nemen. In de raadsvergadering van 24 oktober 

2024 is officieel afscheid genomen van Connie en is Falco officieel geïnstalleerd als raadslid van de 

ChristenUnie De Bilt. In de Algemene Ledenvergadering ChristenUnie De Bilt is op 25 november 

2024 uitgebreid stil gestaan bij deze overdracht van het raadslidmaatschap.   

 

Ad. 2. De komst van commissielid Matthias Nagel 

Met de installatie van Falco Jansen in de raadsvergadering van 29 februari 2024 als tijdelijk 

vervanger van Connie Brouwer, had de fractie geen commissielid meer. Een onwenselijke situatie. 

Daarom was het heel fijn dat Matthias Nagel commissielid wilde worden. De installatie van Matthias 

Nagel als commissielid vond plaats in de raadsvergadering van donderdag 28 maart 2024.   

 

Ad. 3. Campagne voor de Europese verkiezingen 

Op 6 juni 2024 vonden de Europese verkiezingen plaats. Eind mei/begin juni 2024 hebben diverse 

leden van de ChristenUnie De Bilt in de twee weken voorafgaand aan de verkiezingsdag huis-aan-

huis folders verspreid voor de Europese verkiezingen. Ook is er op 2 zaterdagen gefolderd op het 

Maartensplein en op de Hessenweg. De ChristenUnie heeft in het Europees Parlement helaas geen 

zetel weten te behalen. 

 

Ad. 4. Het gebruikelijke gemeenteraadswerk en volksvertegenwoordigende activiteiten 

Gedurende het hele jaar komen er veel onderwerpen en raadsvoorstellen langs. De fractie, 

bestaande uit 1 gemeenteraadslid en één commissielid, vormt zich hierover een mening. Het 

commissielid neemt actief deel aan commissievergaderingen: daar kunnen beeldvormende en 

oordeelsvormende vragen worden gesteld aan het College en andere fracties. In de raad brengt het 

raadslid de politieke overwegingen en standpunten in en vindt nadere besluitvorming plaats.  

 

De meningsvorming door de fractie van de ChristenUnie verloopt voor een belangrijk deel door zich 

goed te laten informeren door belanghebbenden en, waar nodig, op locatie goed kennis te nemen 

van de situatie. Het raadslid en het commissielid van de ChristenUnie worden bij de 

voorbereidingen op de raadsvergaderingen ondersteund door de steunfractie. Deze steunfractie 

bestaat uit leden van de ChristenUnie die de fractie over specifieke onderwerpen adviseren.  

 

Ter beeldvorming enkele belangrijke politieke onderwerpen die speelden in 2024: 

O  Stellen van kritische raadsvragen naar aanleiding van de dreigende sluiting van de school voor 

openbaar onderwijs in Maartensdijk en daarmee de laatste openbare school van de gemeente 

De Bilt. 

O  Net als in 2023, stond ook begin 2024 de ontwikkeling van de Spoorzone met uiteenlopende 

thema’s zeer prominent op de agenda van de raad. Eén van de thema’s was het inpassen van 

een nieuw gemeentehuis in dit plan gebied. Het amendement van de ChristenUnie om geen 

gemeentehuis in de verdere plannen over de Spoorzone op te nemen, werd door de raad 

unaniem aangenomen. 

O  Woonwijk Brandenburg-West aardgasvrij maken. Het Rijksbeleid is momenteel nog altijd dat in 

2050 iedereen aardgasvrij moet wonen. Brandenburg-West is daarbij de eerste woonwijk binnen 

de gemeente De Bilt, in lijn met eerder genomen raadsbesluiten. Daarom stemde de 

ChristenUnie in met dit raadsvoorstel. Wel benadrukte de ChristenUnie het belang van een zeer 

zorgvuldig en transparant afwegingsproces bij het opstellen van het wijkuitvoeringsplan. 

Belangrijke punten daarbij waren voor de ChristenUnie de betaalbaarheid van de uiteindelijke 



oplossing voor de bewoners en een uiterst zorgvuldige individuele informatievoorziening voor 

alle inwoners die daar behoefte aan hebben. 

O  Betrokkenheid van de fractie bij behoud van gemeentehuis Jagtlust. Veel contact geweest met 

commissie Behoud Jagtlust. 

O  Tijdelijke woningen Berlagelaan en op terrein voormalige kwekerij bij gemeentehuis Jagtlust. 

Het laatste heeft de ChristenUnie in samenhang met Behoud Jagtlust gebracht en beoordeeld. 

O Met een unaniem aangenomen amendement heeft de ChristenUnie, samen met SGP, CDA en 

VVD, gezorgd voor een hoger participatieniveau van burgers voor het benoemen van 

woningbouwlocaties in Maartensdijk.  

O  Tegenstem ChristenUnie tegen een initiatiefvoorstel om als gemeente De Bilt aandelen Stedin te 

kopen. Het aangaan van een dergelijke investering vergt  een zorgvuldig afwegingsproces. Dat 

heeft met dit initiatiefvoorstel niet plaats gevonden. 

O  Beoordeling van, en besluitvorming over uiteenlopende bestemmingsplannen. 

O  Startnotitie Toekomstige huisvesting gemeentehuis De Bilt. 

O  De gebruikelijke financiële documenten, zoals de begroting, tussentijdse rapportages en de 

    jaarrekening. 

 

Vastgesteld in de Algemene ledenvergadering van de ChristenUnie De Bilt op 25 maart 2025. 


